

常年期第廿七主日 聖堂報告
(2019年10月6日)

1. 本堂由今日開始售賣香港明愛獎券，香港明愛多年來服務社會各階層不遺餘力，請各位落力支持。
每張獎券 20 元正，彌撒後有義工在聖堂各出口協助售賣，或請到聖堂辦事處購買或代售，多謝各位。
2. 香港教區原定於 10 月 20 日舉行的傳教節慶典活動，因考慮到近日社會狀況、參加者之安全及交通安排，有關活動決定取消，敬請各位留意。

Chapel Announcement – 27th Sunday of the Year
(6th October 2019)

1. Caritas-Hong Kong is organizing its annual – “Fund-Raising Campaign” in November. The objective is to provide medical, educational and social welfare services to the underprivileged of our community.
In this regard, our volunteers are going to sell Caritas Raffle Tickets after the Mass from this Sunday. Please purchase as many tickets as you can to fully support this worthwhile project. Thank you very much, in advance, for your kind generosity.
2. Please be informed that the celebration of the 2019 Mission Sunday to be held at St. Paul’s Convent School Hall on 20th October 2019 has been decided to cancel owing to concerns for the safety of participants.
Let us keep our prayers for the spirit of mission in this “Extraordinary Month of Mission”.